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                                                                                                     IVN Weert en omstreken                                                                                                   

        Bezoekadres: 
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                                                                                                      6006 SN Weert 

                                                                                                      Postadres: 
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E-mail: secretariaat@ivnweert.nl 

                                                                                                     Telefoon: 06-22100696 

                                                                                                      Website: www.ivn.nl/afdeling/weert-eo 

 
 

SECRETARIEEL JAARVERSLAG 2021 IVN Weert e.o. 
 

 

Bestuurssamenstelling 
Voorzitter : Hans de Leuw 
Secretaris : Marianne Poodt-ter Huurne 
Penningmeester : Sjef Schmit 
Bestuursleden : Wim Aarts, Truus van Gog, Dyonne Heijnen, Toos Kunnen- 
                                                    Driessen en Ine van Woensel  
 
 
 
Coördinatoren werkgroepen   
Biodiversiteit : Peter Niessen 
Gidsen : Wim Aarts 
Insecten : Ad Havermans (waarnemend) 
Lezingen : Bert Timmermans/Hans van Schendel 
Planten : Toos Kunnen-Driessen 
Steenuilen : Remco Drevijn 
Vogels : Jan Aarts/Bas Hissel  
Fotowerkgroep : Ine van Woensel  
INFO-redactie  : Dyonne Heijnen, Hans de Leuw, Marion Michiels, Helma 
                                                    Thielemans, Bert Timmermans 
Materiaalbeheer : Jan Daemen 
PR : Toos Kunnen-Driessen en Ine van Woensel 
Websitebeheer : Toos Kunnen-Driessen 
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Ledenadministratie 2021 
De ledenadministratie is uitgevoerd door de penningmeester.  
Op 31-12-2021 had IVN-afdeling Weert e.o. 205 leden (inclusief huisgenootleden).  
 
Bestuursvergaderingen 
- Het bestuur heeft 11 keer vergaderd (2x online vanwege corona, en 9x in NMC) met als 

belangrijkste onderwerpen: activiteiten van de verschillende werkgroepen, educatieve 
activiteiten voor leerlingen van onderwijsinstellingen,  cursussen / opleidingen, financiële 
zaken, verzekeringen, ANBI-regeling, implicaties van de wet WBTR en benodigde 
aanpassing van de statuten, de begroting, de jaarstukken, de ledenadministratie, de 
vrijwilligersvergoeding, de vernieuwde uitgave van de INFO via Editoo en de 
maandelijkse digitale Nieuwsbrief. 

- De Algemene Ledenvergadering is vanwege de coronamaatregelen uitgesteld tot 21 
oktober 2021.  Aan de orde kwamen: de contributieverhoging, de jaarverslagen, de 
jubilarissen, het aftreden van 4 bestuursleden, het aantreden van 4 nieuwe 
bestuursleden, de functiewisseling van secretaris en  penningmeester. Na afloop van de 
vergadering werd een kennis-quiz georganiseerd.  

- De afgetreden bestuursleden zijn afgemeld bij de Kamer van Koophandel en de nieuwe 
bestuursleden aangemeld. Ook zijn alle bestuursleden i.v.m. de WBTR in het verplichte 
UBO (Ultimate Beneficial Owners’ oftewel ‘uiteindelijk begunstigden’) register 
opgenomen.  

- De taken binnen het bestuur zijn herverdeeld vanwege de nieuwe 
bestuurssamenstelling. 

- De Algemene Verordening Gegevensbescherming (AVG) is weer up-to-date gemaakt. 
- Bij het NMC is in het voorjaar een klimaattuin aangelegd, die op 18 juli geopend is. 

Diverse IVN-vrijwilligers zijn intensief bij de voorbereidingen betrokken geweest. Vele 
bezoekers hebben de klimaattuin vervolgens bezocht. Vanuit de onderwijsinstellingen in 
de regio is er veel belangstelling voor de uitvoering van educatieve opdrachten in de 
klimaattuin, die door IVN-vrijwilligers worden begeleid. 

- Het bestuur heeft goedkeuring gegeven voor het ontwerp en de aanleg van een 
educatief wandelpad in de IJzeren Man (zgn. Snuffiepad).   

- De Natuurgidsenopleiding is dit jaar afgerond. 5 leden van IVN-afdeling Weert e.o.  
hebben het certificaat behaald.  

- De Slootjesdag op 12 juni is wel doorgegaan en met 87 deelnemers een groot succes te 
noemen.  

- Diverse actieve vrijwilligers van IVN Weert e.o. zijn betrokken bij de organisatie van 
activiteiten in het kader van NatuurAvontuur in de zomervakantie. 

- In november heeft er een overleg met de coördinatoren van alle werkgroepen 
plaatsgevonden.  

- Op 7 november werd de wolvententoonstelling in het NMC geopend. Diverse leden van 
IVN Weert e.o. waren intensief bij de voorbereidingen betrokken.  
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- IVN Weert e.o. had gepland een Vogelcursus en een Plantencursus te geven, maar 
beiden zijn vanwege de coronamaatregelen verschoven naar 2022.   

- Er is een “post-corona””  IVN-natuuractiviteitenprogramma opgesteld voor het 4de 
kwartaal 2021 en vervolgens voor 2022.  

- Er is een vraag binnengekomen m.b.t. de afrasteringen langs de Zuid-Willemsvaart en de 
impact op dieren. Deze vraag is onder de aandacht gebracht van Faunabeheer Limburg, 
de Provincie en de gemeente Weert.   

 
Bestuurscontacten 
- Er is overleg geweest met het NME-bestuur en -medewerkers (Natuur- en Milieu 

Educatie/NMC De IJzeren Man) over de lopende zaken. Diverse malen is er overleg 
geweest over de  uitbreiding en de inrichting van het NMC. De verbouwing zou eind 2021 
afgerond zijn, maar is helaas vertraagd en daarmee ook de inrichting.  

- Met IVN Nederland, IVN Regio Limburg en IVN District Limburg is contact geweest over 
lopende zaken.  

- IVN-afdeling Weert e.o. heeft eind 2021 de samenwerkingsovereenkomst ondertekend 
met de IVN- afdelingen van de Regio Midden-Limburg (IVN Roermond e.o., IVN De 
Steilrand, IVN Meijel, IVN Baarlo-Maasbree, IVN Helden).  

- De kerngroep gaat i.o.m. IVN-regio Limburg door met het organiseren van regionale IVN-
cursussen en opleidingen.  

- Er is overleg geweest met Imkervereniging St. Ambrosius over lopende zaken. 
- Twee private bedrijven hebben advies en ondersteuning gevraagd van IVN-afdeling 

Weert e.o. over de ontwikkeling van de biodiversiteit in ingezaaide bloemenranden op 
hun bedrijf.  Aan beide bedrijven is een bezoek gebracht; bij één van deze bezoeken was 
ook de stadsecoloog van Weert betrokken. Bij het andere bedrijf zijn een tweetal 
inventarisaties uitgevoerd t.a.v. planten resp. insecten.  

- Er is contact geweest met Rabobank Weerterland en Cranendonck i.v.m. de actie Rabo 
Club-support. 

- In samenwerking met Stichting Groen Weert is in oktober een bomenwandeling in Weert 
wandeling georganiseerd als bijdrage aan het Bomenfestival. 

- Met Weert Energie is contact geweest i.v.m. de plaatsing van windmolens en de 
voorgenomen aanleg van een zonnepanelenpark. 

 
Public relations 
 
INFO: 
Er zijn opnieuw veel positieve reacties van leden gekomen op de uitstraling van de INFO als 
een professioneel Natuur Magazine. De redactie is uitgebreid met een vrijwilliger. In de ALV 
d.d. 21 oktober is besloten dat leden nieuwe namen voor de INFO kunnen inbrengen, 
waarover in de volgende ALV een besluit wordt genomen.   
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Nieuwsbrief 
Na elke Bestuursvergadering is er weer een Nieuwsbrief naar alle leden van de afdeling 
Weert gestuurd met de belangrijkste nieuwsfeiten, activiteiten, actiepunten en besluiten.  
 
Website IVN Weert: 
De website wordt constant bijgehouden en is actueel.  
 
Werkgroepen 
De werkgroepen presenteren hun activiteiten in hun eigen jaarverslag. De 
Steenuilenwerkgroep, die begon als een subgroep van de vogelwerkgroep, is een 
zelfstandige werkgroep geworden met een eigen jaarverslag.   
Leden die actief betrokken willen zijn bij de werkzaamheden van een van de werkgroepen 
zijn van harte welkom en kunnen zich aanmelden via secretariaat@ivnweert.nl. 
 
Financiën 
De penningmeester verzorgt een financieel verslag over 2021 en een begroting voor 2022. 
 
Weert, 20 februari 2022 
 
Marianne Poodt-ter Huurne 
Secretaris IVN-afdeling Weert e.o. 
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Jaarverslag Werkgroep Biodiversiteit 
 
Ondanks alle lockdowns en beperkingen heeft de werkgroep het gehele jaar kunnen 
doorwerken. De natuur zetten we niet in de pauze stand, dus niks doen was geen optie. 
2021 was het 1ste jaar onder de nieuwe naam “werkgroep biodiversiteit”. We zijn in het 
voorjaar gestart met het meer dan verdubbelen in grootte van de veldbloementuin op het 
moestuinencomplex van het Leukerpark. Een pittige klus maar het resultaat was ernaar. Ook 
in het nieuwe jaar zal dit terrein worden beheerd om te voorkomen dat deze overwoekert.  
 

 

   
 
 
In het najaar startte het jaarlijkse beheer aan de Schaapsdijk. Zoals ieder jaar is ook dit jaar 
weer een telling uitgevoerd van de gevlekte orchissen in het terrein. Na 2 jaar van 
afnemende aantallen zagen we dit jaar een verdubbeling dankzij het natte voorjaar. De 
verwachtingen voor 2022 zijn weer hooggespannen gezien het volledige herstel van de  
grondwaterstanden. 
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Dit jaar voor het eerst ook weer een natuurwerkdag, zij het in beperkte vorm. Slechts één 
aanmelding, maar wel een blijver waarmee ook de gemiddelde leeftijd flink is gedaald. We 
blijven hoop houden op verdere aanwas. 
 
In 2021 zijn ook diverse gesprekken gevoerd met de ecoloog van de gemeente. Plannen zijn 
gesmeed om komend jaar aan te sluiten bij een of meerdere landelijke initiatieven om de 
biodiversiteit te bevorderen en anderen te enthousiasmeren hetzelfde te doen. Wordt 
vervolgd! 
   
Coördinator Werkgroep Biodiversiteit  
Peter Niessen 
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Jaarverslag Fotowerkgroep 
 

Ook de fotowerkgroep had last van de beperkende Covid maatregelen en we zijn dit jaar dan 
ook slechts 5 maal op pad kunnen gaan om foto’s in diverse natuurgebieden te maken.  
 
In het begin van het jaar mochten we niet bij elkaar komen en konden we foto’s die wél 
gemaakt werden, op Google-drive plaatsen. Enkele foto's waren met een bepaald thema 
gemaakt, zoals het thema paddenstoelen en het thema groen.  Hieraan is slechts beperkt 
deelgenomen. In de zomer en het najaar konden we weer op pad en in november, tijdens 
een volgende lockdown, hebben we een zoom fotobespreking gehouden, wat erg leuk en 
leerzaam was en waarin we daarnaast ook nog eens ontzettend mooie foto’s konden 
bekijken. In december zaten wij weer in lockdown en konden we aan een technische 
opdracht werken, waar ook weer niet zo veel gebruik van is gemaakt. 
 
Ook hebben we als fotogroep van het IVN meegewerkt aan het tot stand komen van een 
boek over de natuur rond Weert en Nederweert, met als titel ” Het Eiland van Weert” 
De foto’s voor dat boek zijn o.a. door een aantal fotografen van onze groep aangeleverd. Het 
boek zal rond mei van 2022 uitkomen. 
 
Ine van Woensel 
Coördinator Fotowerkgroep 
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Een selectie van de foto’s uit de zoombespreking: 

   

   
                    Foto Helma Thielemans                                                               Foto Ine van Woensel 

 

 

   

                             Foto Tjeu Custers                                                                   Foto Hans de Leuw 

 

   

            Foto Irene Starmans     Foto Ad Havermans  
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Jaarverslag Gidsengroep 
 
Het is wederom een Coronajaar geweest. Dit betekent, qua contacten, een sociaal arme 
periode. We zijn als gidsengroep maar 3 keer bij elkaar gekomen, omdat er ook maar weinig 
publieksactiviteiten zijn geweest. Maar we hebben met een aantal leden zeker niet stil 
gezeten het afgelopen jaar. Denk hierbij bijvoorbeeld aan: 

• De wolvententoonstelling  

• Het afronden van de natuurgidsenopleiding (voornamelijk digitaal en met 
buitenexcursies)  

• Het opzetten en inrichten van de klimaattuin 

• Het ontwikkelen van leeropdrachten voor de klimaattuin en het begeleiden van 
groepen leerlingen/studenten bij opdrachten in de klimaattuin 

• Opzet van een IVN-wandelpad in het IJzeren man gebied (Snuffiepad) 

• Ontwikkeling van een jaarprogramma van activiteiten voor 2022  
 
We waren ook erg blij dat we de Slootjesdag weer konden organiseren op zaterdag 12 juni 
2021. Dit gebeurde onder de bezielende leiding van Toos, die intussen veel ervaring bij de 
 

       
 
Natuurgidsencursus had opgedaan met het organiseren van activiteiten in coronatijd. Ze had 
een indeling met bloktijden gemaakt, zodat de mensen niet allemaal tegelijk op de stoep 
stonden. Meer dan 80 mensen hadden zich aangemeld. We hebben er met z’n allen veel 
plezier aan beleefd om dit eindelijk weer te kunnen organiseren. Meteen na afloop hebben 
we geëvalueerd of alles goed was verlopen, bijzonder nuttig ook voor vervolgactiviteiten. 
We hopen dat 2022 weer een beetje normaal jaar wordt, zodat we er samen een mooi 
“natuur educatief jaar” van kunnen maken. 
 
Wim Aarts 
Coördinator gidsengroep     
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Jaarverslag Insectenwerkgroep                                                                
 
Afgelopen jaar kwam de insectenwerkgroep 1 keer per maand op de eerste zaterdag van de 
maand bij elkaar; enkele keren niet door coronabeperkingen. Het werkgebied was de tuin 
van het NMC en het aangelegen IJzeren Mangebied. Alle waarnemingen zijn vastgelegd in 
waarneming.nl. 
Twee keer is het insectenbestand van de Schaapsdijk geïnventariseerd. 
Op verzoek van Dhr. Inden Kleef te Altweertheide zijn twee inventarisaties uitgevoerd in de 
door hem ingezaaide akkerranden. Van deze inventarisaties is verslag gemaakt en op de 
website van de Weerterboeren is er gewag van gemaakt. Ook werd bijgedragen aan advies 
voor het bedrijf Limagrain t.a.v. biodiversiteit. 
De vlindertelling ging dit jaar vanwege corona niet door. 
Komend jaar zullen roofvliegen het centrale onderzoeksthema van de werkgroep vormen. Er 
zal een bijdrage worden geleverd aan de vlinder- en spinnentelling en aan de slootjesdag. In 
elke INFO brengt de werkgroep een insect uit onze omgeving voor het voetlicht. 
 
Ad Havermans  
Namens de Insectenwerkgroep 
 
 
     Foto’s Ad Havermans 

       

                       Bloedrode heidelibel      Kleine runderdaas    
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Jaarverslag Werkgroep Lezingen 

 
Dit rapport over 2021 wordt een treurig verhaal. De hieronder vermelde lezingen, die 
gepland stonden voor het voorjaar 2021, zijn allemaal afgelast vanwege de 
Coronamaatregelen.  
 

Maand Thema lezing Spreker Opmerking 

Januari Mineerders van bomen, struiken en kruiden Gerard 
Compiet 

Doorgeschoven 
naar februari ‘22 

Februari Ooit komt het op je 
bordje                                         

Arend Bolt Doorgeschoven 
naar januari  ’22 

Maart Natuurparels in Midden-Limburg Olaf op 
den Kamp 

 

April List en bedrog in de natuur  Rini 
Kersten 

 

 
We proberen deze lezingen weer in het programma voor 2022 op te nemen, waarmee we de 
sprekers een herkansing bieden, zodat ze hun boeiende verhaal kunnen vertellen. Dat is 
voor twee lezingen gelukt, maar ook hier stond Corona in de weg, evenals de lopende 
verbouwing van het NMC. 
Er staan nog twee lezingen gepland voor het voorjaar van 2022. Daarna gaan we ons richten 
op een hopelijk succesvoller najaar en winterseizoen ’22 - ‘23. En dat allemaal in een 
prachtig verbouwd NMC.  
 
Namens de Werkgroep Lezingen, 
Hans van Schendel 
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Jaarverslag Plantengroep 

 

De eerste helft van 2021 zorgden de Coronamaatregelen ervoor, dat we geen activiteiten 
hebben gehad. De maandelijkse bijeenkomsten werden afgelast. Ook de basiscursus wilde 
planten kon dit jaar niet doorgaan en is weer een jaar verschoven, in de hoop dat deze in 
2022 wel door kan gaan. 
Halverwege het jaar heeft Hans de Leuw het coördinatiestokje doorgegeven aan Toos 
Kunnen. 
In juli hebben we de draad weer opgepakt.  
Op 3 juli hebben we een inventarisatieronde gedaan in het beheergebied aan de 
Schaapsdijk. In twee deelgroepen hebben we beide zijden van de spoorlijn onderzocht.  
De bloeiperiode van de ster van de Schaapsdijk -  de gevlekte orchis – liep op zijn einde. 
Gelukkig waren in de sloot nog een aantal bloeiende planten te vinden. De inventarislijst 
leverde ruim 120 soorten op.  
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In augustus werd een bezoek gebracht aan Budel-Schoot. Daar werd de flora in de 
spoorberm van de IJzeren Rijn bekeken. Daarna gaf Toon van Seggelen een rondleiding in 
zijn goed onderhouden tuin met veel in vorm gesnoeide coniferen. Met dank aan Toon voor 
het gastvrije onthaal.    
 
Op 18 september werd een bezoek gebracht aan onze zustervereniging IVN Cranendonck, 
waar we werden rondgeleid in de beleeftuin, die door hen is aangelegd en waar o.a. 
leerlingen van basisscholen ontvangen worden. Daarna is er  in het verenigingslokaal onder 
het genot van een kopje koffie of thee informeel overleg geweest.  
Op zondag 3 oktober vond de bomenwandeling “Stadsbomen vertellen hun verhaal” plaats. 
Deze maakte onderdeel uit van het bomenfestival georganiseerd door IVN Limburg. De 
wandeling was georganiseerd in samenwerking met de Stichting Groen Weert en beide 
gidsen wisten ontzettend veel over de grote verscheidenheid aan bomen te vertellen. Bij de 
start was het nog droog, maar voor de rest van de wandeling hebben we veel regen gehad. 
De deelnemers waren daar goed op voorbereid met regenjassen en paraplu’s, dus eigenlijk 
ging het best goed. Door die verscheidenheid, de prachtige grote bomen en de deskundige 
gidsen werd het een bijzondere en leerzame wandeling die zeker nog eens herhaald mag 
worden. 
Voor 18 november stond het ondersteunen van de werkgroep biodiversiteit bij het uitvoeren 
van de beheerwerken aan de Schaapsdijk op het programma. Helaas speelde Corona weer 
op met meer beperkende maatregelen en mensen in quarantaine. Er waren daardoor geen 
extra helpende handen om de werkgroep biodiversiteit te ondersteunen. 
In december kon de geplande bijeenkomst door sluiting van het NMC niet doorgaan. 
In 2021 hebben we net als in 2020 erg veel last gehad van de steeds wisselende beperkende 
maatregelen. Dat maakte het moeilijk om als groep, die direct na de startbijeenkomst in 
2020 belemmerd werd in de mogelijkheden voor activiteiten, te groeien tot een fijne club 
mensen. Hopelijk kunnen we daar in 2022 meer vorm aan geven. 
 
Toos Kunnen 
Coördinator Plantengroep 
  



 
 
 
 
 
 
 
 
     
 

15 
 

Jaarverslag Steenuilenwerkgroep 

 
Begin 2021 is de Steenuilenwerkgroep van start gegaan. N.a.v. een vraag van de  
Steenuilenwerkgroep Limburg aan de vogelwerkgroep of er interesse was om een 
steenuilenwerkgroep te beginnen, hadden zich voldoende enthousiaste mensen aangemeld. 
Met nog wat wisselingen in de bezetting bestond uiteindelijk de vaste kern uit Femke 
Kiggen, Truus van Gog, Marianne Poodt, Jan Aarts, Bas Hissel en Remco Drevijn. Het eerste 
jaar is met alle aspecten rondom de bescherming van de steenuil kennis gemaakt, 
ondersteund door de Steenuilenwerkgroep Limburg. Dit begon met het inventariseren van 
de territoria van half februari tot half april. Ondanks dat er maar een gedeelte van 
Gemeente Weert geïnventariseerd kon worden, werden er 22 territoria vastgesteld. De 
steenuil blijkt rond Weert in redelijke aantallen aanwezig te zijn. De locaties van de territoria 
zijn gerapporteerd aan de SOVON, die deze meeneemt in de cijfers over de steenuil 
populatie in Nederland. Door de inventarisatie werden ook de eerste contacten gelegd met 
mensen met bezette nestkasten voor het zogenaamde broedbiologisch onderzoek. Tijdens 
dit onderzoek zijn 4 nestkasten tijdens verschillende fases van het broeden tot uitvliegen van 
de jongen bezocht en is de ontwikkeling van het nest gemonitord. Ook zijn de jongen en 
soms ook de ouders geringd. 
 

    

De resultaten van 4 nesten werden aan SOVON gerapporteerd, evenals 2 nesten waarvan de 
eigenaren gemeld hadden, hoeveel jongen uitgevlogen waren. Bij 4 van de 6 nesten waren 
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daadwerkelijk jongen uitgevlogen, totaal 11 stuks. Bij één nestkast was de steenmarter langs 
geweest, die alle 7 eieren (bijzonder veel voor een steenuil) had meegenomen. Bij het 
laatste nest waren de eieren niet uitgekomen. 
 

      

Aan het bestaan van de steenuilenwerkgroep is publiciteit gegeven door artikelen op de site 
van IVN Weert e.o. en in de INFO. Om deze werkgroep nog meer onder de aandacht te 
brengen, is er eind 2021 een poster gemaakt, die op diverse plaatsen in de gemeente Weert 
is opgehangen. Door deze publiciteit zijn er weer nieuwe contacten gelegd met 
nestkasteigenaren en meldingen ontvangen waar steenuilen zitten, is er advies gevraagd en 
gegeven over wat goede nestkasten zijn, en hoe en waar je die op moet hangen. Ook de 
Gemeente Weert heeft ons via deze publicaties gevonden, en heeft na onderling contact 
over ons op Facebook bericht. Hopelijk leiden deze contacten met de Gemeente er ook toe 
dat wij als werkgroep  bij bedreigende ontwikkelingen rondom de steenuil geconsulteerd 
worden. Als laatste activiteit is er in 2021 begonnen met het maken van nestkasten, totaal 
16 stuks. Piet Coolen heeft hier voor de werkgroep het meest werk aan verricht, van plaat 
tot kast. De leden van de werkgroep werken deze vervolgens af door ze te verven, te 
bekleden met dakleer en van een sluiting te voorzien. In 2021 werden er 2 nestkasten 
uitgeleverd; gezien de toenemende interesse verwachten we dat een groot deel van de 
resterende nestkasten in 2022 kan worden uitgeleverd.  
 
Remco Drevijn 
Coördinator Steenuilenwerkgroep 
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Jaarverslag Vogelwerkgroep                                                                                     

 
Ook voor de Vogelwerkgroep was 2021 een jaar van inactiviteit en de continue vraag: “kunnen 
we, of kunnen we niet?” Dit laatste bleek veelal het geval, want op een verantwoorde manier 
samenkomen om te vergaderen of op pad te gaan bleek vaak een uitdaging. Dit zorgde ervoor 
dat we weinig activiteiten konden organiseren. De jaarlijkse Tuinvogeltelling in het NMC in 
januari viel midden in de lockdown en werd om die reden geannuleerd. De lockdown duurde 
tot juni, waardoor we sterk beperkt waren in wat we als werkgroep konden ondernemen. 
Deze periode stond voor een aantal leden in het teken van het opzetten en opstarten van de 
Steenuilenwerkgroep en het afronden van de Natuurgidsenopleiding.  
 
Op het moment dat weer ruimte kwam voor activiteiten van de Vogelwerkgroep liep het tegen 
de vakantieperiode, waardoor we in september pas weer de draad op konden pakken. Vol 
goede moed werd een agenda opgesteld voor de resterende maanden van 2021 en voor 2022. 
We trapten af met een excursie in de IJzeren Man op 3 oktober. Deze stond in het teken van 
elkaar weer eens na lange tijd ontmoeten en kennismaken met nieuwe leden. Helaas regende 
het die ochtend, waardoor we slechts met vijven op pad gingen en niet veel vogels hebben 
gezien. In de weken erna werd er twee keer vergaderd en gingen we vol enthousiasme aan de 
slag met het invullen van de agenda. De eerstvolgende excursie vond plaats op 12 december 
en werd georganiseerd door Jan en Ans. We zochten het water van de Lange Vlieter op en 
bekeken allerlei soorten eenden. We konden goed oefenen met het determineren van soorten 
als Kuifeend, Tafeleend, Meerkoet, Fuut, Dodaars, Geoorde Fuut, Wilde Eend en Krakeend. 
Enkele hoogtepunten waren een mooi poserende IJsvogel en een groepje Krooneenden.  

 

  
 
Naast leerzaam, was de ochtend erg gezellig en iedereen was blij elkaar weer eens te zien. Het 
smaakte naar meer en we zijn gemotiveerd om komend jaar weer leuke activiteiten te gaan 
organiseren!  
 
Bas Hissel 
Coördinator Vogelwerkgroep 


